
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 54. posiedzeniu Senatu 

w dniu 19 stycznia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra kultury i dziedzictwa narodowego 

Piotra Glińskiego 

Edukacja artystyczna to ważne zadanie państwa w rozwoju polskiej kultury. Aby było efektywne, szkolne 

placówki prowadzące taką działalność muszą być dostatecznie finansowane.  

W ostatnim czasie miałem okazję rozmawiać z osobami prowadzącymi takie placówki. Moi rozmówcy 

wskazali na problem związany z aplikowaniem o środki finansowe z programów Ministra Kultury i Dziedzic-

twa Narodowego. Chodzi o niemożność aplikowania o wspomniane środki przez szkoły artystyczne, które 

połączone są w zespół szkół z placówkami ogólnokształcącymi. Taka sytuacja powoduje wykluczenie finan-

sowania, w konsekwencji bardzo utrudnia prowadzenie działalności.  

W związku z tym proszę o informację, czy jest rozważana zmiana regulaminu programu „Infrastruktura 

szkolnictwa artystycznego” uwzględniająca wspomniane wyżej placówki edukacji artystycznej. 
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